
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med Filbyter Bridge, 2010-04-08 
 

Närvarande: Mats Sjöberg (ordf), Gun Karlsson, Lennart Linnerstedt och Carl Ragnarsson. 

Frånvarande: Magnus Berg, Marie Binglöv, Annika Brundin och Staffan Hed 

 

1. Mötets öppnande 

Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat kl 17.20. 

 

2.  Godkännande av dagordningen 
  Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av mötessekreterare 

Carl Ragnarsson utsågs till sekreterare för mötet. 

 

4. Val av justerare 

Gun Karlsson utsågs att jämte ordföranden justera sammanträdesprotokollet. 

 

5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll lästes upp och lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomirapport 
Kassören rapporterade att med tre fjärdedelar av spelåret genomfört, har 

deltagarantalet vid klubbens tävlingar ökat med drygt 700 par jämfört med 

motsvarande period för förra spelåret. Ekonomin i klubben är också fortsatt positiv. 

 

Konstaterades en ökning jämfört med motsvarande period förra året om cirka 120 

par. 

 

7. Tävlingsrapport 
Filbyter Cup är snart slut, det återstår 32 av finalens 96 brickor att spela den 12 april. 

Prisutdelning för Filbyter Cup (lag 1-8 får pris) äger rum måndagen den 26 april. 

Så snart FC är slut startar divisionsspelet i Linköpingsserien, startskottet går den 19 

april och tävlingen pågår fem måndagar. Precis som ifjol inleds med en kvalserie inom 

respektive division, där alla möter alla två gånger inom gruppen – 12 brickor/match – 

för att sedan delas upp i finalserie och nedflyttningsserie. Undantaget är division 3 

och 4 som inte innehåller tillräckligt många lag för ett sådant upplägg. Här spelar man 

istället en dubbelrondig serie med upp- och nedflyttning först till LS 2011. 

 

Spelprogram för sommarbridgen 2010 finns på nätet. Som tidigare år spelar vi 

måndagar och tisdagar kl 18.30 samt onsdagar och torsdagar kl 13.30. Tisdags- och 

onsdagstävlingar spelas med handicap, de båda övriga tillfällena utan. 

 

Spelprogram för nästa säsong, 2010/2011, finns även det på nätet. Nyhet för 

säsongen är att lagspelet återförs till torsdagar medan det på måndagskvällen ska 

vikas för ytterligare en partävlingskväll. Måndagskvällen kommer att spelas utan 

handicap. Övriga speltillfällen förblir intakta jämfört med innevarande spelår. 

 



 

 

Våravslutning kommer klubben att arrangera söndagen den 23 maj utifrån samma 

modell som den alltid så populära julfesten i december. Vi börjar med att äta något 

lättsmält för att därefter övergå till bridgen; minilagtävling där paret med lägst 

handicap spelar i lag med paret med högst handicap, paret med näst lägst handicap i 

lag med paret med näst högst handicap o s v. Gun och Calle får styrelsens uppdrag 

att sätta ihop en inbjudan och hänga upp på anslagstavlan. Inbjudan ska även anslås 

på Filbyters hemsida. 

 

SM-semifinal lag, DM-final par samt Junior-SM för lag kommer att spelas i Filbyters 

lokaler under april och maj. Lagspelet tar såväl lördagen som söndagen i anspråk, 

medan parfinalen endast berör söndagen. Vid dessa tillfällen arrangeras ingen 

söndagsbridge för ”max ruternål”-spelare. 

 

 

8. Junior-drive 
Gun Karlsson efterlyste en drive för att få fler yngre spelare intresserade av bridge. 

Styrelseledamöterna uppdrogs att fundera till nästa möte över lämpliga åtgärder för 

att locka fler juniorer till de gröna borden. 

 

 

9. Rapport från FSB och ÖMBF. 
Inget finns att rapportera förrän efter Förbundets möte i början av maj. 

 

 

10. Övriga ärenden 
 
Information till Håkans Gatukök – Håkans Gatukök är normalt stängt under 

helgerna, men kan tänka sig att hålla öppet vid de tillfällen det pågår lör- eller 

söndagsspel på Filbyter. Uppdrogs åt Calle att inför 2010/2011 meddela HG om vilka 

det bedrivs spel på klubben. 

 

Nya högtalare – Flera av våra medlemmar har påtalat att högtalarsystemet på 

klubben är ”dovt och grötigt” och att man inte hör ifall man sitter i ytterkanterna av 

lokalen. Calle uppdrogs att vidtala Stephan Wänqvist, som till vardags arbetar med 

ljudanläggningar, och undersöka vad som krävs för att förbättra högtalarsystemet i 

våra lokaler. 

 

Damtävling – Klubben har erhållit en skrivelse av vilken det framgår att man önskar 

att klubben arrangerar en damtävling för spelare med högst ruternål. Tävlingen ska 

genomföras en lördag eller söndag och spelas som en vanlig bronstävling, ca 24 

brickor. En sådan damtävling finns inlagd i nästa års spelprogram, söndagen den 3 

oktober. 

 

 



 

11. Nästa styrelsemöte. 
Torsdagen den 6 maj 2010 klockan 17.00. 

 

12. Mötet avslutas. 
Ordföranden förklarade dagens möte avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

 

Carl Ragnarsson   Mats Sjöberg 

 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

Gun Karlsson 


